
 
ELEVRÅDET 
Elevrådet hadde møte tirsdag 25. februar. 
 
Følgende møtte: 
3. trinn: Vilde og Thelma 
4. trinn: Oda og Torstein 
5. trinn: Emilie og Aksel 
6. trinn: Marie og Markus 
7. trinn: Vivian og Teodor 
 
Sak 20/24-25: Forespørsel fra SU. 

“SU ønsker at elevrådet drøfter 17. maitog i byen eller på Kringsjå. 
Bakgrunnen for dette er at Kringsjå skole har jubileum i 2025 og nok vil få en 
forespørsel fra byen om det er ønskelig å gå i skoletoget der. SU ønsker at 
elevenes stemmer skal bli hørt før saken drøftes i FAU.”  

Mange trinn hadde snakket sammen og hatt avstemming om hvor de 
ville gå i 17.maitog. Resultatet av avstemmingen ble slik: 

3. trinn: uavgjort 
4. trinn: på Kringsjå 
5. trinn: på Kringsjå 
6. trinn: ingen avstemming 
7. trinn: ingen avstemming 
Elevrådet: 9 av 10 ønsker å gå i byen. 

Klassene som hadde diskutert saken hadde disse argumentene: 
Tog på Kringsjå: tradisjon, slipper å stå så tidlig opp, trenger ikke å kjøre til 
byen, raskere å komme til Kringsjå fo å være med på arrangementet. 
Tog i byen: gøy å prøve noe nytt, gøy å gå i byen ettersom Kringsjå ikke gjør 
det til vanlig-det kan bli lenge til neste gang vi får anledning, får gå sammen 
med korpset, gøy å oppleve et større tog og mange mennesker som ser på. 

  
 
Sak 21/24-25: Eventuelt 
 3. trinn melder at det hender det er litt krangel om bruken av hytter som elever 
bygger i skogen. Elevrådet oppfordrer alle til å leke sammen og ikke ødelegge 
hyttene for hverandre. 
 Elevrådet har lyst å arrangere en aktivitetsdag for elevene på Kringsjå. I første 
omgang vil vi derfor spørre alle elevene om hva slags aktivitetsdag dere kan tenke 
dere. Fint om dere kan diskutere dette på neste klasseråd slik at 
elevrådsrepresentantene kan ta med forslag til neste elevrådsmøte. 
 
Neste elevrådsmøte blir tirsdag 11. mars. 
 Marit Norby, elevrådskontakt. 
 


